
Yomra’nın hızına yetişemedi

  
thi – İYİ Parti Milletvekili Adayı Yavuz Aydın: İktidarın
önceliği ne Trabzon olmuştur, ne de Yomra!

İktidar, Yomra’nın hızına yetişemedi!

İYİ Parti Milletvekili adayları Yavuz Aydın ve Aslan Güner,
Yomra’daki  organizasyonda  muhtarlar  ve  sivil  kitle  kuruluş
yöneticileri ile bir araya geldi. Yomra İlçe Başkanı Zekeriya
Akgül’ün organize ettiği etkinliğe  Yomra Belediye Başkanı
Mustafa  Bıyık  da  katıldı.  Yavuz  Aydın,  “Yomra’nın  gelişim
hızına iktidar ayak uyduramadı” dedi.

Yomra’nın son yıllarda her alanda hızlı bir gelişim yaşadığına
dikkat çeken Yavuz Aydın, “Şehrimizin yükselen değeri ve çekim
noktası  haline  gelen  Yomra  ilçemiz,  değerli  Belediye
Başkanımız  Mustafa  Bıyık’ın  da  üstün  çabaları  ile  sürekli
gelişen, örnek ve modern bir ilçe olmaya aday bir yer haline
geldi. Yerleşim alanları sürekli genişliyor ve nüfusu da çok
hızlı bir şekilde artıyor.  Dolayısıyla her açıdan buraya
öncelik  verilmesi,  hizmetin  sağlıklı,  planlı  ve  acil
ulaştırılması gereken bir ilçemizdir. Ama iktidar ne yazık ki,
tıpkı Trabzon’da olduğu gibi burada da bu hızlı gelişime ayak
uyduramamış,  birçok  hizmetten  mahrum  bırakmıştır  “  diye
konuştu.

BÖYLE AYRIMCILIK OLUR MU?
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İlçedeki sıkıntılarla ilgili bazı örnekler veren İYİ Parti
adayı Aydın, şunları söyledi: “Geçenlerde Belediye Başkanımız
Mustafa  Bıyık  anlattı,  diğer  ilçeler  100  kamyon  asfalt
verilirken, 4 yılda bir kamyon asfalt bile alamamış Yomra.
Böyle bir ayrımcılık olur mu? Doğalgaz buraya diğer ilçelerden
10 yıl sonra geldi, onu da Başkanımız başlattı. Yomra –Özdil-
Oymalı-  Yağmurdere  yolu  Grup  Yolu  20  yıldır  bitirilmedi.
 Yomra’daki  grup  yollarının  çoğunda  gerekli  imalatlar
yapılmadığı gibi, Şanlı-Pınarlı Yolu ve Taşdelen Yolu gibi,
kamu gücüyle yapılması gereken altyapı hizmetleri de yıllardır
maalesef  tamamlanmadı.   İlçemizin  çok  ciddi  şekilde  okul
sorunu var. Anaokulu, ilköğretim okulu ve lise eksiği var ama
Bakanlık buraya bütçeyi ayırmıyor.  Mesela, Maden mahallesinde
bir  okul  heyelan  riski  nedeniyle  kapatıldı,  öylece  kaldı.
Mesela İkisu’da var, Yokuşlu’daki okullar kolayca tadilatla
açılabilir,  ses  yok.  Söz  veriyorum,  iktidarımızda  gerekli
çalışmaları bizatihi ben takip edeceğim.”

HİZMETLER KATLANACAK

Milletvekili adayı Aslan Güner, “Çok hızlı gelişen bu ilçeye
çok hızlı destekler verilmesi gerekir ama maalesef tam tersi
oluyor. Örneğin Kanuni Hastanesine alternatif yol zaruri, ama
her şeyden övünenler, 1.5 km’lik alternatif yolunu nedense
yapmıyorlar.  İYİ  Parti  iktidarında  o  partili-bu   partili
belediye  olmayacak,  herkese  hizmet  gidecek”  diye  konuştu.
Buluşmada söz alan Belediye Başkanı Mustafa Bıyık da, “4 yılda
sadece Trabzon’un  değil, Karadeniz’in belediyeciliğine damga
vurduğumuza inanıyoruz. Destekten mahrum bırakılmamıza rağmen
vaat  ettiğimiz  52  projeden  40’ını  tamamladık.   2019’da
Yomra’da 1 tane doğalgaz abonesi yoktu, şimdi 5 bini aştı, yıl
sonunda sayı 12 binleri aşacak. İYİ Parti olarak halkımızın,
ilçemizin gelişimi için el ele verdik, çalışıyoruz. İktidar
olduğumuzda hizmetler katlanacak” dedi.


